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حال داوری ما خوب نیست
داور فوتبال کشورمان در اظهاراتی تُند خطاب به رئیس فدراسیون گفت: زیرمجموعه داوری فدراسیون فوتبال اجازه انتقال اطلاعات درست را نمیدهد اما

<;br&#47;><br&#47>!بدانید حال داوری ما خوب نیست و ما از نظر ذهنی فرسوده شدهایم

به گزارش سایت خبری پرسون، یاسر همرنگ، داور بازنشسته کشورمان در مراسم تقدیر از داوران استان تهران و آیین رونمایی از البسه آنها خطاب به
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال اظهار داشت: گفته میشود داوری برای فدراسیون فوتبال از اهمیت ویژهای برخوردار است اما اینطور نیست و باید

بگویم حال جامعه داوری ما خوب نیست و از نظر ذهنی فرسوده هستند.

وی ادامه داد: پولی که در کل به داوران پرداخت میشود اندازه یک بازیکن لیگ دسته ۲ هم نیست. اما چرا داوران حق صحبت ندارند و آنها را از
مصاحبه محروم کردهاید؟ کمیته داورانی انتخاب شده است که ۳ نفر از آنها حتی لیگ ۲ را هم ندیدهاند و آیا با این شرایط باید قبول کنیم به داوری نگاه

مثبتی وجود دارد؟

داور بازنشسته کشورمان یادآور شد: اگر به داوران لباس بیکیفیت داده شود کجا باید اعتراض کنند؟ مجموعهای که داورانش اجازه صحبت ندارند
چگونه داعیه صداقت و پاکی دارد؟ داور بینالمللی ما هم نمیتواند صحبت کند، اگر داور نتواند حرف بزند چه کسی باید در این فوتبال حرف بزند؟

همرنگ خطاب به تاج اضافه کرد: متاسفانه افرادی که زیرمجموعه داوری فدراسیون فوتبال هستند، اطلاعات درستی به رئیس فدراسیون نمیدهند اما به
عنوان رئیس، آنقدر باهوش هستید که این مسائل را درک کنید. واقعیت این است که حال داوری خوب نیست و از نظر ذهنی فرسوده شدهایم. آنقدر بر
سر ما کوبیدهاند که حال و روز ما این است. ۲۵ سال در این فوتبال قضاوت کردم اما در همه این سالها، ۵۰۰ میلیون هم نگرفتهام و این شامل همه

داوران میشود. این حق داوری سالم است؟

وی ادامه داد: ما برای حضور در یک بازی فوتبال باید مرخصی بگیریم اما ۴۸ ساعت قبل از آن بازی، هنوز خبری از داوری خود نداریم. بیژن حیدری با
بالاترین تعداد داوری در لیگ برتر، ۱۰۰ میلیون هم نگرفته و همه اینها توهین به جامعه داوری است.

این صحبتها در شرایطی بیان شد که برخی از همرنگ خواستند این موضوع را به زمان دیگری موکول کند که با واکنش تاج روبهرو شد و از آنها
خواست تا اجازه بدهند این داور فوتبال کشورمان گلایهاش را مطرح کند.

رئیس فدراسیون فوتبال در واکنش به صحبتهای وی گفت: این صحبتها همین جا باید مطرح شود. پرداختی داوران با سایر حوزههای فوتبال توازن
ندارد و این را خود من اعلام کردم اما اعداد و ارقامی که در فوتبال است را شما به درستی نمیدانید. عددی که شما میدانید همان عددی است که اعلام

میشود. داوری موضوع مهمی است و باید احترام داوران را رعایت کرد.

وی افزود: فدراسیون فوتبال ۶۰ میلیارد تومان در کل به داوران پرداخت میکند که این پول کمی نیست. ما محل درآمدی از پخش نداریم و این رقم
قابل توجه است. در اردوی تیم ملی روزی ۲۵۰ غذا میدهیم که شامل تیمهای نونهالان تا بزرگسالان است و این به همه بخشهای دیگر هم مربوط

میشود. این رقم در سال جاری به ۸۶ میلیارد میرسد و هزینههای بلیت پرواز، ناظر بازی و مسائلی از این دست را هم باید لحاظ کرد.

تاج گفت: باید احترام داوری حفظ و این باید از خود مسئولان داوری آغاز شود. نباید به مجموعه داوری بیاحترامی شود و در کنفدراسیون فوتبال آسیا
هم همین شرایط است. شاید اشتباهاتی را شاهد باشیم اما هیچکس نباید به داوران توهین کند. کمیته داوران وظیفه دارد این موضوع را بررسی کند

اما در ایران برخی میگویند این داور را برای فلان بازی نمیخواهیم که درست نیست و باید از بین برود.

وی اضافه کرد: موضوع سختافزاری خیلی مهم است. جدا از مباحث VAR وضعیت آماده بودن استادیومها هم مطرح است. اینها وظایف فدراسیون
فوتبال نیست و هر باشگاه باید ورزشگاهی استاندارد را معرفی کند اما چون این شرایط را نداریم، مجبور میشویم این کار را انجام دهیم. من بسیاری از

صحبتهای مطرح شده را قبول دارم و جای بیان این حرفها، همین جاست.


